
Stauning Skole – Stauning Bhv. 
Fællesbestyrelsen 

 
 
Dagsorden 

 
Bestyrelsesmøde: Tirsdag den 26/03 kl. 16.30 – 19.00  
 

 
Mødeleder: Agnethe 

Kaffe: Inge 

Afbud:  

 

 
1. Tidspunkt 16.30 – 16.35 
        
Godkendelse af dagsorden 
 
Beslutning:  
 
Ingen bemærkninger 
 
 
 
2. Tidspunkt 16.35 – 16.50 
 
Kort nyt fra  

1. Elevrådet (elevråd)  
2. Børnehaven og SFO (medarbejderrep.) 
3. Stauning Skole (medarbejderrep.) 
 
Til orientering: 
 
Elevråd: Der har været afholdt et vellykket fastelavns arrangement. 
 
Børnehave og SFO:  
SFO- PLC rul ift. hoppepuden. De nye ændrede regler ser ud til at være en gevinst 

for alle, så hoppepuden faktisk bliver brugt til det, som den er beregnet 
til og kan bruges af alle. Der har været rekord uge med spændende nye 
børnerekorder. 

BHV- Nyder at vi får godt vejr og mulighed for at være ude, og benytte vores nye 
legeplads, og i det hele taget mere luft og højt til loftet. 

Vuggestue- Vi har lige nu fået 3 nye børn, som skal ind i nye rutiner i vuggestuen. I 
vuggestuen arbejdes der med et PLC rul, der har fokus på at skabe gode 
overgange for børnene.  

Stauning Skole- En rigtig skøn bedsteforældredag. Trivsels formiddag og 5. klasse 
var på SSP dag. 5. klasse fik en 2. plads til høvdingebold stævne. Robot 
hockey turnering, hvor Stauning igen fik en flot anden plads. Skolehjem 



samtaler og arbejdet med elevplaner er i gang. MUS samtaler er i gang 
og der er sædvanlig spænding ift. kommende fagfordeling for næste 
skoleår. 

 
 
3. Tidspunkt 16.50 – 16.55 
        
Mødestruktur (Vibeke) – Forslag - fremover ligger mødetidspunktet kl. 16.30-19.00 
 
Til orientering: 
 
Der er stemning og opbakning for, at bestyrelsesmøderne fremadrettet ligger fra kl 

16.30.  Formøde fra kl 16.15-16.30. Næste skoleår tages mandag ud af 
mødedagene. 

 
 
 
4. Tidspunkt 16.55 – 17.05 
        
MIB (Vibeke)- Se bilag 
 
Til gennemlæsning/godkendelse: 
 
Spørgsmål om, hvorvidt det skal være et fast tilbud, til alle forældre med børn i 0 og 

1. klasse, at der også er deltagelse af SFO personale ved samtalerne? 
Holdningerne til dette er delte, men overvejende er tilbagemeldingerne, 
at man er glade for at SFO personalet deltager og på den måde er med til 
at give et ”helt billede” af barnet i skole og fritidstilbud. Det er altid en 
mulighed såfremt forældre har mere behov for en længere samtale med 
lærerne at vælge SFO delen fra. MIB godkendes og ligges på intra for 
kommende skoleår. 

 
 
 
5. Tidspunkt 17.05 – 17.15 
        
Pædagogisk dag i Børnehuset 27/9 (Vibeke) 
 
Til orientering/drøftelse/beslutning: 
 
Emnet for den pædagogiske dag bliver ”Forældresamarbejde”. Vibeke skriver ud til 
forældrene om, at vi den 27/9-19 afholder pædagogisk dag i Børnehuset fra kl 14-20. 
Dette betyder, at vi i lighed med sidste år gør forældrene opmærksomme på, at vi 
vikardækker og evt. får lidt hjælp fra bestyrelsen ift. at passe de børn, der ikke har 
anden pasningsmulighed fra kl 14 denne dag. Bestyrelsen inviteres med til den 
pædagogiske dag. 
 
 
6. Tidspunkt 17.15 – 17.25 
        
Hjertestarter projekt (Vibeke) 



 
Til orientering/drøftelse/beslutning: 
 
Agnethe skriver ud på 6900 facebook gruppen og  
beder om hjælp til frivillige til hjerteforeningens landsindsamling. Hvis det lykkes at 

finde 15 frivillige, der vil bruge et par timer på at samle ind til 
hjerteforeningen får vi gratis opsat en hjertestarter i enheden .  

 
7. Tidspunkt 17.25 – 17.35 
        
Mobilpolitik (Jakob) – Se bilag 
 
Til revidering/godkendelse: 
 
Der er ønske om, at vores politikker er ens i lay outet. Jakob laver et par justeringer 

i politikken som godkendes. 
 
 
 
8. Tidspunkt 17.35 – 17.45 
        
Rusmiddelpolitik (Jakob) – Se bilag 
 
Til revidering/godkendelse: 
 
Rusmiddelpolitikken godkendes. Der kommer forslag om, at der skal informeres om, 

at vi har en rusmiddelpolitik på forældremøder og gerne i invitationer til 
diverse klasse arrangementer. Forældrerådet er ansvarlige på, at der i 
klassemapperne er et tydeligt fokus på enhedens rusmiddelpolitik.  

 
 
 
9. Tidspunkt 17.45 – 17.55 
        
Ordensregler (Jakob) – Se bilag 
 
Til revidering/godkendelse: 
 
Ordensreglerne godkendes.  
 
 
 
 
10. Tidspunkt 17.55 – 18.05 
        
Solpolitik (Vibeke) – Se bilag 
 
Til revidering/godkendelse: 
 
Solpolitikken tilrettes, justeres og ligges på ny på hjemmesiden. Johanne sender 

input og ideer til justeringer og ændrede formuleringer, som medtages. 



Solpolitikken godkendes.  
 
 
 
11. Tidspunkt 18.05 – 18.10 
        
Budgetopfølgning – Se bilag 
 
Til orientering: 
 
Gennemgang – ingen bemærkninger. 
 
 
 
 
 
12. Tidspunkt 18.10 – 18.30 
        
Besparelser i RKSK (Jakob) 
 
Til orientering/drøftelse: 
 
Jakob orienterer om besparelserne i RKSK. Den ændrede udligning betyder, at 

kommunen pludselig nu kommer til at stå ringere, og som det pt ser ud 
vil vi i snit mangle 76 millioner årligt over de næste 4 år.  

 
 
13. Tidspunkt 18.30 – 18.40 
        
Afkortning af skoledagen (Jakob) – Det skal besluttes om skolen skal afkorte                       

skoledagen og hvor meget, 
 
Til drøftelse/beslutning: 
 
Oversigt over og gennemgang af nuværende afkortning af skoledagen. Der er sendt 

spørgsmål til dagtilbud og undervisning ift. klarhed over, hvordan 
skoledagene fremadrettet kan/skal afkortes. Bestyrelsen spørges til, om 
der er enighed og opbakning ift. en fortsat afkortning af skoledagen? 
Der er enighed om, at man ønsker, at skoledagen afkortes mest muligt.  

 
 

14. Tidspunkt 18.40 – 18.45 
        
Nyt fra Støtteforeningen/Fællesudvalget (X, Jakob) 
 
Til orientering/drøftelse: 
 
Rene og Inge går ud af støtteforeningen. Der er kommet 2 nye medlemmer, som 
kører videre sammen med de øvrige støtteforenings medlemmer.   
 
15. Tidspunkt 18.45 – 18.55 



 
Meddelelser fra: 
 
 Formanden 
 
 Forældrevalgte 
 
 Personalet 
 
 Ledelsen  
 
Til orientering: 
 
Formanden: Der er 3 fra bestyrelsen der ønsker at deltage i skolernes samråds 

møde. Er dette muligt.? Jette undersøger muligheden herfor. 
 
Forældrevalgte: Der er indkommet ønsker om, at der sættes reflekser på ramperne 

nede i skolegården. 
  
Personalet: Ingen bemærkninger. 
 
Ledelsen: Børnehus – Netop haft tilsyn. Igangsat arbejdet ift. indskrivning i 

læreplansskabelonen på hjernen hjertet – Rambøll. Dagtilbudsportal skal 
fremadrettet udfyldes af de enkelte dagtilbud i RKSK. Dagtilbudsportalen 
er landsdækkende og flere andre kommuner har udfyldt og bruger 
portalen. RKSK vil også med i denne mulighed for profilering og 
tiltrækning af nye tilflyttere til kommunen. Der er indkommet et ønske ift. 
at oprette en 4 måske 5. og 6. klasses klub. Hvad tænker bestyrelsen om 
dette, og har de modtaget samme spørgsmål fra andre – dette ift. at 
klarlægge det faktiske behov. Bestyrelsen har ikke modtaget andre 
henvendelser herom, og Vibeke undersøger videre ift. at få klarlagt, hvor 
stort et behov, der reelt er for en sådan klub? Børnehuset får fra start 
april til slut maj en medarbejder ind i huset, som har sin ansættelse i en 
nabo institution. Medarbejderen skal præstere hendes 30 timer i 
opsigelsesperioden i Stauning Børnehus. 

 
Skole: MUS samtalerne gennemført kombineret med observation i klasserne. Dejligt 

at komme ud i klasserne og få fornemmelse af, hvordan klasserne 
fungerer. Oplevelsen er, at vores klasser fungerer rigtig godt. En 
forespørgsel på hvorvidt vi ønsker at sælge skrabelodder for Danske 
hospitalsklovne og derved mulighed for at tjene penge ind til skolen. 
Pengene kunne evt. gå til en udflugt eller andet. Der besluttes, at vi ikke 
samler ind til Danske Hospitalsklovne. Støtteforeningen drøfter 
muligheden i deres regi. Jakob sender sedlen vedr. Danske 
hospitalsklovne ud til klasseforældrerådene, som så også kan tænke 
muligheden ind. 

 
 
16. Tidspunkt 18.55 – 19.00 
 
Eventuelt 
 



Til orientering:   
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Jette, Vibeke og Jakob 


